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Dear colleagues, 
 
This is to inform you that the current XYZ-Module firmware version contains a bug causing both scanning 
stages as well as motor stages to block movement in y-direction in case a limit switch is reached. 
Restarting the microscope will restore operability of y-direction again, in rare cases it might be required to 
manually move the y-axis out of the limit switch. A hotfix containing firmware version 1.27 for the XYZ-
module will fix this problem. The latest firmware is available from the ftp-server: 
 
ftp://ftp.leica.de/Service_MQM/Firmware_Software/check_here_for_latest_Firmware_Files&Patches/Extracted_Firmware 
 
 
 
 
 
With best regards, 
 
Leica Microsystems CMS GmbH 
 
Diethard Greeb       Stefan Klein 
Technical Service CM      Technical Service CM 
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Sehr geehrte Damen und Herren, 
 
wir möchten sie darüber informieren, dass die aktuelle XYZ-Modul Firmware ein Fehlverhalten zeigt, bei 
dem sowohl Scanningtische als auch Motortische nach erreichen eines Endschalters in der Y-Richtung 
blockiert werden. Die Funktion der Y-Achse kann durch neustarten des Mikroskops wiederhergestellt 
werden, in Ausnahmefällen muss die Y-Achse von Hand aus dem Endschalter herausbewegt werden. 
Eine Korrektur ist in XYZ-firmware version 1.27 enthalten. Die Firmware kann vom ftp-server geladen 
werden: 
 
 
ftp://ftp.leica.de/Service_MQM/Firmware_Software/check_here_for_latest_Firmware_Files&Patches/Extracted_Firmware 
 
 
 
 
Mit freundlichen Grüßen, 
 
Leica Microsystems CMS GmbH 
 
 
 
Diethard Greeb       Stefan Klein 
Technical Service CM      Technical Service CM 
 

 

 

 

Service News Microscopy No. 10/2009 
Technical Service CM 

 

 02. Juli 2009 

 

Betreff:  Hotfix Advanced XYZ-Module 


